
 

Protokół z XX sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 1 października 2020 roku. 

 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 9:00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

W sesji uczestniczyło 15 radnych.  

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski 

o jego uzupełnienie lub zmianę.  

Starosta zgłosił rozszerzenie porządku obrad o uchwałę Rady Powiatu Braniewskiego w 

sprawie wyrażenia zgody na wprowadzanie danych dotyczących należności pieniężnych 

Powiatu Braniewskiego do Rejestru Należności Publicznoprawnych. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zgłosił o przegłosowanie w sprawie 

rozszerzenia porządku obrad w pkt 7 o uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzanie 

danych dotyczących należności pieniężnych Powiatu Braniewskiego do Rejestru Należności 

Publicznoprawnych., co stanowi załącznik nr 3. 

Głosowanie imienne w sprawie rozszerzenia porządku obrad w pkt 7 o uchwałę  w sprawie wyrażenia 

zgody na wprowadzanie danych dotyczących należności pieniężnych Powiatu Braniewskiego do 

Rejestru Należności Publicznoprawnych. 

Lp. Imię i nazwisko Za Przeciw Wstrzymuje się Nie głosował 

1 Dziąg Leszek X    

2 Grzybowski Waldemar X    

3 Hruszka Władysław X    

4 Jarmoła Bogdan X    

5 Korneluk Łukasz X    



6 Kowalski Krzysztof X    

7 Kozioł Paweł X    

8 Kudliński Mirosław X    

9 Lewańska Krystyna X    

10 Machała Michał X    

11 Maciejewska Katarzyna X    

12 Mieczaniec Artur X    

13 Motyka Karol X    

14 Pochodaj Bogdan    X 

15 Sobieszczuk Mateusz X    

16 Turczyn Bożena     

17 Wojtas Małgorzata X   X 

Podsumowanie 15 0 0 2 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-2 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad ze zmianami: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej 

sesji Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2020 - 2028.  

6. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2020. 

7. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie danych 

dotyczących należności pieniężnych Powiatu Braniewskiego do Rejestru Należności 

Publicznoprawnych. 

8. Podjęcie uchwały RP. w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pod nazwą 

Powiatowy Dom Dziecka ,,Promyk” we Fromborku oraz nadania jej Statutu. 

9. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/242/12 Rady Powiatu 

Braniewskiego z dnia 30 listopada 2012 roku w sprawie uchwalenia Statutu 

Powiatowego Domu Dziecka „Słoneczne Wzgórze” we Fromborku. 

10. Sprawy bieżące. 

11. Zakończenie obrad. 
 

 



 

Ad.3 Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 4) 

 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 5) 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do sprawozdania 

Radny, L. Dziąg zapytał, jakie zmiany wprowadzono w regulaminie Starostwa i w Zespole 

Szkół Zawodowych im. J. Liszewskiego. 

Starosta, K. Motyka, poinformował, ze zmiany w regulaminie Starostwa polegały na 

wydzieleniu do stanowiska Wieloosobowego,  stanowisk powiązanych z kadrami Starostwa, 

informatyka oraz Biura Rady Powiatu . Jeżeli chodzi o zmiany w regulaminie organizacyjnym 

szkoły zawodowej im. J. Liszewskiego, sprawy regulaminu były związane ze zmianą stanowisk 

przydzielonych dla tej szkoły. 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2020 - 2028.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 6) 

 

Pani Skarbnik poinformowała, iż zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej jest związana z 

uaktualnieniem sytuacji finansowej Powiatu ze względu na planowane zmiany w budżecie, 

które zakładają zmniejszenie dochodów i wydatków budżetowych o 144 567 zł. Planowane 

dochody po zmianach będą wynosiły 66.770.438,92 zł. Natomiast planowane wydatki 

71.528.533,92 zł. Te zmiany nie mają wpływ na planowany deficyt, który wynosi 4 758 095 zł. 

Nie zmienia się planowana kwota długu w 2020 roku i w perspektywie lat 2021-2028 i na 

koniec 2020 roku wynosi 11 991 981 zł. Dokonano zmiany także w planowanych nakładach na 

przedsięwzięcia. Dotyczy to jednego projektu realizowanego przez ZSZ, gdzie w wyniku  

realizacji zadania powstały oszczędności w wydatkach majątkowych na kwotę 19 538 zł i za 

zgodą Urzędu Marszałkowskiego środki te zostały przesunięte na wydatki bieżące, związane z 



realizacją przez ZSZ projektu pt.,: ,, Profesjonalny start  na rynku pracy”. Również w wyniku 

zakończenia przedsięwzięcia związanego z dostosowaniem budynku PDDz do standardów 

przeciwpożarowych, zmniejszają się planowane nakłady na realizacje tych wydatków o 96 200 

zł i uaktualniono z tego tytułu wysokość tych nakładów w planowanych do realizacji  

przedsięwzięciach. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały (załącznik nr 67) i zapytał czy są do niego 

uwagi.  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, głosowało 15 radnych, 

co stanowi załącznik nr 8. 

Głosowanie imienne uchwały  

Nr XX/152/20 z dnia 01 października 2020 r.  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Braniewskiego na lata 2020 - 2028 

Lp. Imię i nazwisko Za Przeciw Wstrzymuje się Nie głosował 

1 Dziąg Leszek X    

2 Grzybowski Waldemar X    

3 Hruszka Władysław X    

4 Jarmoła Bogdan X    

5 Korneluk Łukasz X    

6 Kowalski Krzysztof X    

7 Kozioł Paweł X    

8 Kudliński Mirosław X    

9 Lewańska Krystyna X    

10 Machała Michał X    

11 Maciejewska Katarzyna X    

12 Mieczaniec Artur X    

13 Motyka Karol X    

14 Pochodaj Bogdan    X 

15 Sobieszczuk Mateusz X    

16 Turczyn Bożena     

17 Wojtas Małgorzata X   X 

Podsumowanie 15 0 0 2 



 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-2 
 

Uchwała została przyjęta - Nr XX/152/20. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2020. (załącznik nr 

9) 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

Pani Skarbnik poinformowała,  że dochody zmniejszają się o 144 567 zł. Na tę zmianę mają 

wpływ zmniejszenie dotacji o 145 634 zł. Z tego następuje zwiększenie pomocy finansowej z 

gmin na realizacje zadań na drogach powiatowych o 20 000 zł. Zmniejsza się natomiast 

dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych o 192 111 zł. W wyniku oszczędności po 

przetargowych na dwóch zadaniach, na remontach na odcinku Gronowo oraz Świętochowo-

Rogity powstały oszczędności w kwocie 384 220 zł. Ze względu na to, że planowane wydatki 

są w 50% dofinansowane z budżetu państwa z Funduszu Dróg Samorządowych, koryguje się 

wysokość planowanej kwoty dofinansowania i wysokość  planowanych   wydatków na te 

odcinki.  Następuje zmiana w dotacjach  na realizację programów z  dofinansowaniem środkami 

unijnymi, gdzie nasze dochody bieżące wzrastają 49 288 zł , natomiast dochody majątkowe 

zmniejszają się o 19 538 zł. Jest to wynik zmian w projekcie ZSZ - ,, Profesjonalny start  na 

rynku pracy”. Dotacje z budżetu państwa na dofinasowanie zadań własnych powiatu, tj. 

działalności PDPS zmniejszają się 3 273 zł.  Planowane dochody również przewidują zmianę 

w dochodach własnych, które wzrastają o 1067 zł. Po tych zmianach dochody będą wynosił 62. 

924.130,92 zł i są one niższe o 125 029 zł. Natomiast dochody majątkowe  po zmianach będą 

wynosiły 3.846.308,00 zł i są one niższe 19 538 zł. Zmiany we wydatkach są wynikiem m.in. 

zmiany charakteru wydatków w projekcie ZSZ, albowiem wydatki zmniejszają się  o 19 538 zł 

i będą po zmianach wynosiły 9.716.848,00 zł i zmniejszenia w planowanych wydatków w 

wydatkach bieżących o 125 029 zł i będą one po zmianach wynosić 61.811.685,92 zł. Zmiany 

wydatków bieżących to są głównie zmniejszenie nakładów na remonty w/w dróg w wyniku 

oszczędności po przetargowych, gdzie łącznie wydatki zmniejszają się o 384 220 zł. W 

budżecie zabezpieczono środki na pokrycie kosztów podwyżek wynagrodzeń dla nauczycieli 

od 1 września br. w wyłącznej kwocie z pochodnymi w skali Powiatu o 209 660 zł. Zwiększają 

się również planowane wydatki na zakup usług remontowych w LO o 29 750 zł. Po 



wprowadzeniu zmian generalnie wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń zwiększają się o 

204 927 zł. Świadczenia na rzecz osób fizycznych zmniejszają się 10 000 zł. O 19 538 zł 

zwiększają się  bieżące wydatki na realizacje programów unijnych i ulegają zmniejszeniu o tą 

samą kwotę i na ten sam cel wydatki majątkowe i o 339 494 zł zmniejszają się wydatki na 

realizację pozostałych zadań statutowych. Dotyczy to głownie wspomnianych remontów. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 10. 

 

Głosowanie imienne uchwały  

Nr XX/153/20 z dnia 01 października 2020 r.  

w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2020. 

Lp. Imię i nazwisko Za Przeciw Wstrzymuje się Nie głosował 

1 Dziąg Leszek X    

2 Grzybowski Waldemar X    

3 Hruszka Władysław X    

4 Jarmoła Bogdan X    

5 Korneluk Łukasz X    

6 Kowalski Krzysztof X    

7 Kozioł Paweł X    

8 Kudliński Mirosław X    

9 Lewańska Krystyna X    

10 Machała Michał X    

11 Maciejewska Katarzyna X    

12 Mieczaniec Artur X    

13 Motyka Karol X    

14 Pochodaj Bogdan    X 

15 Sobieszczuk Mateusz X    

16 Turczyn Bożena    X 

17 Wojtas Małgorzata X    



Podsumowanie 15 0 0 2 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-2 
 

Uchwała została przyjęta - Nr XX/153/20. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie danych dotyczących 

należności pieniężnych Powiatu Braniewskiego do Rejestru Należności Publicznoprawnych. 

(załącznik nr 11) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Sekretarz, P. Fedorczyk poinformował, że związane jest to z przepisami egzekucyjnymi w 

administracji , gdzie dołożono rozdział dotyczący wprowadzenia rejestru należności publiczno-

prawnych. Jest to odpowiedź na rejestr należności dłużników. Jest odpowiednia procedura 

wpisu należności, gdzie wierzycielem jest naczelnik urzędu skarbowego bądź jednostka 

samorządu terytorialnego. W odpowiedniej procedurze można uzyskać dostęp do takich 

danych. Należności, które podlegają procedurze ujawnienia, są należności, gdzie  kwota łączna 

z odsetkami przekracza 5000 zł. Natomiast organ wykonawczy, aby mógł wpisać należności 

publicznoprawne do tego rejestru musi mieć zgodę rady. Uchwała stanowi takie upoważnienie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 12. 

 

Głosowanie imienne uchwały  

Nr XX/154/20 z dnia 01 października 2020 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie danych dotyczących należności pieniężnych Powiatu 

Braniewskiego do Rejestru Należności Publicznoprawnych. 

Lp. Imię i nazwisko Za Przeciw Wstrzymuje się Nie głosował 

1 Dziąg Leszek X    



2 Grzybowski Waldemar X    

3 Hruszka Władysław X    

4 Jarmoła Bogdan X    

5 Korneluk Łukasz X    

6 Kowalski Krzysztof X    

7 Kozioł Paweł X    

8 Kudliński Mirosław X    

9 Lewańska Krystyna X    

10 Machała Michał X    

11 Maciejewska Katarzyna X    

12 Mieczaniec Artur X    

13 Motyka Karol X    

14 Pochodaj Bogdan    X 

15 Sobieszczuk Mateusz X    

16 Turczyn Bożena    X 

17 Wojtas Małgorzata X    

Podsumowanie 15 0 0 2 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-2 
 

Uchwała została przyjęta - Nr XX/154/20. 

 

O godz. 9:29 Przewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego ogłosił 10 min przerwy. 

O godz. 10:00 Przewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego wznowił obrady XX sesji. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały RP. w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pod nazwą 

Powiatowy Dom Dziecka ,,Promyk” we Fromborku oraz nadania jej Statutu. 

 

Starosta, K. Motyka zgłosił wniosek formalny o wniesienie autopoprawek do uchwał: w 

sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pod nazwą Powiatowy Dom Dziecka ,,Promyk” 

we Fromborku oraz nadania jej Statutu oraz w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/242/12 Rady 



Powiatu Braniewskiego z dnia 30 listopada 2012 roku w sprawie uchwalenia Statutu 

Powiatowego Domu Dziecka „Słoneczne Wzgórze” we Fromborku. 

Sekretarz, P. Fedorczyk poinformował, że zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej od 1 stycznia 2021 r. będą mogły działać tylko te placówki, w których będzie 

nie więcej niż 14 podopiecznych. Stad powstała koncepcja utworzenia drugiej placówki. 

Kompetencja Rady Powiatu do podejmowania uchwał wynika z ustawy o finansach 

publicznych, gdzie nadanie Statutu jednostki budżetowej należy do wyłącznej kompetencji 

Rady. Obydwie uchwały musza być spójne. Autopoprawki dotyczą wątpliwości co do terminu 

wejścia w życie obydwu uchwał. Dotychczasowa praktyka wyrażona w orzeczeniach i 

nadzorach poszczególnych wojewodów kazała przyjąć, że jest to rodzaj prawa miejscowego, 

gdzie uchwała wchodzi w życie po 14 dniach ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym. Są także 

orzeczenia mówiące o tym, że w/w uchwały mogą być podejmowane w trybie zwykłym. Należy 

zastanowić się także nad kwestią wspólnej obsługi administarcyjno – rachunkowej, stąd w 

obydwu uchwałach zniknęły zapisy dotyczące wspólnej obsługi. Ta zmiana powoduje tez 

konieczność zmiany w Statucie w odniesieniu do finansowania i gospodarowania placówki. 

Wykreślono także zapis, że organem kontrolującym działalność placówki jest Wojewoda 

Warmińsko – Mazurski. Powyższe zmiany dotyczą obydwu uchwał. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Powiatu Braniewskiego. 

(załącznik nr 13) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały (załącznik nr 14) i zapytał czy są do niego 

uwagi. Radni nie mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jego przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 15. 

 

 

Głosowanie imienne uchwały  

Nr XX/155/20 z dnia 01 października 2020 r.  

w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pod nazwą Powiatowy Dom Dziecka ,,Promyk” we 

Fromborku oraz nadania jej Statutu. 

Lp. Imię i nazwisko Za Przeciw Wstrzymuje się Nie głosował 

1 Dziąg Leszek X    



2 Grzybowski Waldemar X    

3 Hruszka Władysław X    

4 Jarmoła Bogdan X    

5 Korneluk Łukasz X    

6 Kowalski Krzysztof X    

7 Kozioł Paweł X    

8 Kudliński Mirosław X    

9 Lewańska Krystyna X    

10 Machała Michał X    

11 Maciejewska Katarzyna X    

12 Mieczaniec Artur X    

13 Motyka Karol X    

14 Pochodaj Bogdan    X 

15 Sobieszczuk Mateusz X    

16 Turczyn Bożena    X 

17 Wojtas Małgorzata X    

Podsumowanie 15 0 0 2 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-2 
 

Uchwała została przyjęta - Nr XX/155/20. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/242/12 Rady Powiatu 

Braniewskiego z dnia 30 listopada 2012 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego 

Domu Dziecka „Słoneczne Wzgórze” we Fromborku. (załącznik nr 16) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Powiatu Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 17. 



 

 

Głosowanie imienne uchwały  

Nr XX/155/20 z dnia 01 października 2020 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/242/12 Rady Powiatu Braniewskiego z dnia 30 listopada 2012 

roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Domu Dziecka „Słoneczne Wzgórze” we Fromborku. 

Lp. Imię i nazwisko Za Przeciw Wstrzymuje się Nie głosował 

1 Dziąg Leszek X    

2 Grzybowski Waldemar X    

3 Hruszka Władysław X    

4 Jarmoła Bogdan X    

5 Korneluk Łukasz X    

6 Kowalski Krzysztof X    

7 Kozioł Paweł X    

8 Kudliński Mirosław X    

9 Lewańska Krystyna X    

10 Machała Michał X    

11 Maciejewska Katarzyna X    

12 Mieczaniec Artur X    

13 Motyka Karol X    

14 Pochodaj Bogdan    X 

15 Sobieszczuk Mateusz X    

16 Turczyn Bożena    X 

17 Wojtas Małgorzata X    

Podsumowanie 15 0 0 2 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-2 
 

Uchwała została przyjęta - Nr XX/155/20. 

 

 



Ad.10 Sprawy bieżące. 

 

Radny, A. Mieczaniec zaznaczył, że obecnie można zauważyć dążenie ustawodawców do 

znacznego ograniczania instytucjonalnych form opieki nad dzieckiem na rzecz rodzinnej pieczy 

zastępczej czy rodzin zastępczych. Jakie obecnie są prowadzone zadania, żeby te zmiany 

wprowadzić? 

Sekretarz, P. Fedorczyk poinformował, że zmiany to kwestia standaryzacji, czyli odejścia od 

instytucjonalnej pieczy zastępczej, odejscia od dużych placówek. Powinny powstawać jak 

najmniejsze placówki, które lepiej spełniałyby swoje cele. Praktyka jednak pokazuje, że  nie da 

się zastąpić pieczy instytucjonalnej. 

 

Ad.11 Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Ł. Korneluk 

zakończył obrady XX sesji Rady Powiatu o godz. 10:05. 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Morawska 

 

 

 


